
Schůzka třídních důvěrníků ZŠ Zeiberlichova 
 

05.06.2025 od 16:30 v přísálí KD Soběšice 
 
Přítomni:  Lenka Kuti (1.A.), Tomáš Kašpárek (1.B.), Jakub Pokorný-Zdražil (2.A.), Lenka 
Lerchová (2.B.) 
 
Příští schůzka třídních důvěrníků proběhne začátkem září. Přesné datum bude stanoveno 
po začátku školního roku. Během prázdnin (červenec, srpen) se schůzky nekonají. 
 
1. Třídní důvěrníci se těší na plodnou spolupráci s novým vedením školy i s novými učiteli a 
představení koncepce dlouhodobějšího budoucího směřování školy. 
 
2. Během září v rámci prvních třídních schůzek požádáme třídní učitele o uskutečnění voleb 
třídních důvěrníků na příští školní rok. Kromě stávajících důvěrníků, kteří potvrdí případnou 
ochotu pokračovat bude příležitost zvolit třídní důvěrníky i pro budoucí první třídu respektive 
budoucí pátou (kde nyní důvěrník nebyl zvolen). 
 
3. Ná základě podnětů od rodičů požádají třídní důvěrníci novou školní psycholožku o 
zařazení následujících témat do práce s dětmi: aktivity a hry inspirované seriálem Hra na 
oliheň (viz. hra Roblox), hry na drogové doupě se šňupáním šuměnek. 
 
4. Důvěrníci by rádi požádali paní učitelky o nasdílení seznamu pomůcek před jejich 
distribucí všem rodičům k iteraci s důvěrníky - historicky se opakovala ve více třídách 
situace, kdy některé speciální (výtvarné) pomůcky, které jsou dražší a hůř se shání, nakonec 
nebyly vůbec použity. Rádi bychom se tedy vyhnuli jejich hromadnému pořizování pro 
všechny děti. 
 
5. Stávající vedení školy se rozhodlo nevyhovět naší žádosti o svolání po jmenování nové 
ředitelky školy oficiální schůzky během června za účasti svojí, nové ředitelky, zaměstnanců 
školy a zástupců rodičů a zřizovatele. Představení nové paní ředitelky prý proběhne v rámci 
rozlučkové akce pro aktuální 5. třídu, kde ale nebude prostor na žádnou diskuzi. 
 
 
Body k řešení na další schůzce důvěrníků: 
 
Následující body nebyly z důvodu nepřítomnosti odpovědných pracovníků školy dořešeny: 
 
1. Škola na žádost důvěrníků doplnila na svůj web informace o využití školní tělocvičny. Rádi 
bychom požádali o komentář k některým zde uvedeným informacím, rozporům v 
dokumentech a bližší informace ke skutečnému využití tělocvičny. Dále bychom rádi 
vyjádření paní ředitelky k dodržování memoranda o spolupráci s TJ Sokol Soběšice, co se 
týká možnosti využívat tělocvičnu školy. 
 
2. S ohledem primárně na aktuální 5. ročníky ale i proběhlé logické olympiády bychom rádi 
požádali o bližší informace o tom kdo a jak plánuje účast žáků, speciálně tu povinnou  na 
podobných soutěžích a olympiádách a jak je při jejich výběru zohledněn vliv na přijímací 
zkoušky na druhý stupeň ZŠ na jiných školách, případně víceletých gymnáziích. Co se týká 



logické olympiády, neproběhlo žádné následné vyhodnocení ze strany školy, pokud ta 
nějaké výsledky obdržela. 
 
 
Vypracoval: Tomáš Kašpárek 
Verifikoval: Lenka Lerchová, Jakub Pokorný-Zdražil 


